
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknads- och jämställdhetsminister Eva Nordmark (S)

2021/22:1489 Intensivår 

I olika debatter har arbetsmarknadsministern och andra företrädare för 
regeringen lyft fram intensivåret som en åtgärd för att få fler nyanlända i arbete. 
Regeringens nya arbetsmarknadspolitiska satsning intensivåret får dock kritik 
från arbetsförmedlare, rapporterar SR Ekot. Intensivåret ska ge nyanlända jobb 
på ett år, men enligt fackförbundet ST saknas utbildningsinsatser som är 
anpassade till att lära sig svenska och ett yrke på ett år. Dessutom saknas flera 
av de insatser som ska ingå i intensivåret, till exempel har bara två av de drygt 
800 deltagarna i intensivåret fått en mentor.

Arbetsförmedlarna kallar intensivåret för en pappersprodukt utan effekt. I 
Gävleborg går en betydande andel av dem som är nyanlända arbetslösa, är i 
försörjningsstöd eller i åtgärder som inte leder till arbete.

Med anledning av detta vill jag fråga arbetsmarknads- och 
jämställdhetsminister Eva Nordmark:

 

Vad kan ministern och regeringen göra på kort sikt för att förbättra 
möjligheterna för nyanlända att komma i arbete?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-04-22
Besvaras senast
2022-05-04 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


